

PREHĽAD NOVÝCH SÚM od 01.01.2022

	suma	platnosť od	výpočet	stará suma	
MZDA	minimálna mzda - mesačná (pre 1. stupeň náročnosti práce)	646,00	01.01.2022	1133 x 0,57 priemerná mesačná nominálna mzda za rok 2020 x 57%	623,00
	minimálna mzda - hodinová (pre 1. stupeň náročnosti práce)	3,713	01.01.2022	646 / 174 mesačná mzda / 8 hodín x 21,75 priemerný počet pracovných dní v mesiaci	3,580
ODVODY	odvody do sociálnej poisťovne	187,78	01.01.2022	1133 x 0,50 x 0,3315 priemerná mesačná nominálna mzda za rok 2020 x 50% x 33,15%	180,99
	odvody do zdravotnej poisťovne	79,31	01.01.2022	1133 x 0,50 x 0,14 priemerná mesačná nominálna mzda za rok 2020 x 50% x 14%	76,44
	odvody do zdravotnej poisťovne so zdravotným postihnutím	39,65	01.01.2022	1133 x 0,50 x 0,07 priemerná mesačná nominálna mzda za rok 2020 x 50% x 7%	38,22
ŽIVOTNÉ MINIMUM	životné minimum pre plnoletú osobu	218,06	01.07.2021	214,83 x 1,015 životné minimum platné do 30.06.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	214,83
	životné minimum pre ďalšiu spoločne posudzovanú plnoletú osobu	152,12	01.07.2021	149,87 x 1,015 životné minimum platné do 30.06.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	149,87
	životné minimum na nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa	99,56	01.07.2021	98,08 x 1,015 životné minimum platné do 30.06.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	98,08
NEZDANITEĽNÁ ČIASKA	nezdaniteľná čiastka (ročne - daňové priznanie)	4 579,26	01.01.2022	218,06 x 21 životné minimum platné od 01.07.2021 x 21	4 511,43
	nezdaniteľná čiastka (mesačne - zamestnanci)	381,61	01.01.2022	(218,06 x 21) / 12 (životné minimum platné od 01.07.2021 x 21) / 12	375,95
	základ dane, nad sumu ktorého sa nezdaniteľná čiastka znižuje	20 235,97	01.01.2022	218,06 x 92,8 životné minimum platné od 01.07.2021 x 92,8	19 936,22
	suma, z ktorej sa neplatí daň	2 289,63	01.01.2022	4579,26 / 2 nezdaniteľná čiastka / 2	2 255,71
	základ dane, nad sumu ktorého sa platí 25% daň	38 553,21	01.01.2022	218,06 x 176,8 životné minimum platné od 01.07.2021 x 176,8	37 981,94
DETI	daňový bonus na dieťa do 6 rokov vrátane	47,14	01.01.2022	46,44 x 1,015 daňový bonus platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	46,44
	daňový bonus na dieťa od 6 rokov do 15 rokov vrátane	43,60	01.01.2022	39,47 x 1,015 daňový bonus platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	39,47
	daňový bonus na dieťa nad 15 rokov	23,57	01.01.2022	23,22 x 1,015 daňový bonus platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	23,22
	rodičovský príspevok ak rodič nepoberal materské	280,00	01.01.2022	275,90 x 1,015 rodičovský príspevok platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	275,90
	rodičovský príspevok ak rodič poberal materské	383,80	01.01.2022	378,10 x 1,015 rodičovský príspevok platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	378,10
	prídavok na dieťa	25,88	01.01.2022	25,50 x 1,015 prídavok na dieťa platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	25,50
	príplatok k prídavku na dieťa	12,14	01.01.2022	11,96 x 1,015 prídavok na dieťa platný do 31.12.2021 x koeficient rastu životných nákladov nízkoprijímových domácností (apríl 2021 VS apríl 2020)	11,96

PREHĽAD NOVÝCH SÚM od 01.01.2022

	suma	platnosť od	výpočet	stará suma
OSTATNÉ	nepostihnuteľná suma pri exekučných zrážkach	218,06 01.01.2022	218,06 životné minimum platné od 01.07.2021	214,83
	maximálna mesačná odmena osoby evidovanej na Úrade práce	218,06 01.01.2022	218,06 životné minimum platné od 01.07.2021	214,83
	novopriznaný starobný dôchodok potrebný pre žiadosť o predčasný starobný dôchodok	261,70 01.01.2022	218,06 x 1,2 životné minimum platné od 01.07.2021 x 1,2	257,80

Vypracovala: Lucia Baričič pre www.zacinampodnikat.sk